
 
 
 

schriftelijke vragen 
 
 

Fractie: PvdA / GroenLinks 
 

Naam: Sandra Nobel en Danieke van Baal 
 

Onderwerp: 
 

(Langdurige) regen en hoog grondwaterpeil 

Datum: 
 

25 januari 2024 

Type vraag: ☐  informatieve/technische vraag 
☒  artikel 33-vraag 
 

Beantwoording (alléén bij 
informatieve/technische 
vragen) 

☒  Ja, kan verspreid via mail / app 
☐  Nee, antwoord alleen naar mijzelf 
 
 

 
De afgelopen maanden is er veel regen gevallen. Op 5 januari verscheen er een artikel 
van de gemeente Dronten, met een aantal adviezen. In dit artikel werd nadrukkelijk, 
naast de hoeveelheid regen, gesproken over het hoge grondwaterpeil. 

In 2019 zijn door de gemeente stresstesten uitgevoerd om de watergevoelige locaties in 
beeld te brengen. Hierbij ging voornamelijk over wateroverlast door directe en hevige 
neerslag.  

Vragen: 
 
In het verslag Wateroverlast van februari 2022 staat als een van doelen: Droge voeten 
nu en in de toekomst. 
Dit verslag is gericht op heel veel neerslag in een korte periode. Afgelopen maanden is 
juist over een redelijk lange periode veel regen gevallen, waardoor ook het 
grondwaterpeil steeg en dreigde overlast te veroorzaken. 
 

1. Zijn er situaties ontstaan die niet/anders voorzien waren of hebben uitgepakt dan 
in de stresstesten voorzien was? Zo ja, is dit aanleiding (geweest) om het beleid 
verder aan te passen? 

 
2. Is er schade ontstaan aan woningen of gebouwen in onze gemeente, door het 

hoge grondwaterpeil? Kan het college daar een indicatie van geven (omvang / 
schadebedrag)? 

 
Ook lezen we dat het doel is om de bestaande omgeving water robuust inrichten. Op 
diverse plaatsen in Dronten is gewerkt met Wadi’s. Vanuit de inwoners krijgen wij het 
signaal dat deze Wadi’s niet overal een succes zijn bij veel neerslag.  
Deze inwoners geven aan zich niet gehoord te voelen bij klachten. Zij vrezen voor 
wateroverlast in hun woningen met schade tot gevolg.  
 



3. Kan het college aangeven hoeveel klachten er zijn geweest vanuit de wijken over 
Wadi’s en welke oplossingen er zijn geboden om dit op te lossen? Op welke wijze 
zijn de bewoners hiervan op de hoogte gebracht? 

 
4. In het verslag staan een aantal oplossingen om wateroverlast te voorkomen. Kan 

het college aangeven of deze oplossingen gerealiseerd zijn en of deze nu, na alle 
regenval van de laatste maanden, inderdaad succesvol blijken te zijn? Welke 
conclusies trekt het college hier verder uit? 

 
5. Is het Meerpaalplein nog steeds een locatie waar nagedacht wordt over 

oplossingen om grote hoeveelheden water te kunnen afvoeren? En is het wellicht 
mogelijk om op deze locatie een ondergrondse waterbuffer aan te leggen, om 
vervolgens dit water te kunnen inzetten bij droge periodes?  
 

6. Zijn er nog meer locaties binnen de gemeente (bijvoorbeeld de kelderruimte 
onder het Huis van de Gemeente) die hiervoor kunnen worden ingezet?  

 
Op de website van de gemeente Dronten wordt de Subsidieregeling Klimaat adaptieve en 
Groene dorpen en steden gepromoot. Wanneer we goed kijken naar de subsidiebedragen 
die hiervoor gesteld zijn, zien we dat in een aantal gevallen dit bedrag laag is ten 
opzichte van de aanschaf van de voorziening zelf.   
 

7. Deze regeling is relatief jong. Kan het college aangeven hoeveel Drontenaren van 
deze regeling gebruik hebben gemaakt? Ziet het college (nu al) aanleiding om 
met de overige partijen die de regeling hebben opgesteld in overleg te treden, 
zodat een aantal van de maatregelen ook voor minder draagkrachtige inwoners 
haalbaar wordt?   

 
 


